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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR  KOZALA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KOZALA 
 
KLASA:  026-02/15-13/10 
URBROJ:  2170/01-09-10-15-2 
Rijeka,  28. listopada  2015. 
 
 

 
 

ZAPISNIK 
S   12. SJEDNICE VMO KOZALA 

 
12. sjednica Kozale održana je  28. listopada 2015. (srijeda) s početkom u 16 sati u prostorijama 
MO Kozala,  Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Renata Tomić, predsjednica VMO  
- Sanjin Matijević, zamjenik predsjednice VMO 
- Grga Rukavina, član VMO  
- Željko Matanović, član VMO 
- Biserka Stefan, članica VMO  i 
- Dragica Šibenik, tajnik MO   
 
Usvajanje zapisnika sa  11. sjednice VMO Kozala: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložilla slijedeći 
 
 Za sjednicu predlažem sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Pripreme za doček Djeda Božićnjaka po programu rada VMO Kozala  
2. Razno - informacije i zamolbe granana 

 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  

 
AD 1 
Predsjednica VMO, Renata Tomić je obavijestila nazočne da se doček Djeda Božićnjaka 
organizira i ove godine u prostorijama Osnovne škole Kozala, 15. prosinca 2015. godine. U 
programu sudjeluju učenici Osnovne škole, DV Vidrice i škola glume Happy Things  academy. Iz 
planiranih sredstava po programu rada Vijeća za djecu će se kupiti prigodni darovi- slatki poklon 
paketi 
Zaključak:Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
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Članica VMO, Biserka Stefan  je obavijestila nazočne vijećnike o telefonskom razgovoru s  g. 
Mušićom iz Autotroleja o udovoljavanju zahtjevu  VIjeća MO o prometovanju i izmjene trase 
noćne linije 103, kao i o nemogućnosti udovoljavanju zahtjevu VMO Kozala za uvođenjem mini 
busa na Kozali.  
 
Zaključak:  Vijeće je donijelo jednoglasnu odluku da se ponovi zahtjev Autotroleju da  u 
što skorijem roku nam dostave detaljno obrazloženje (uz popis svih tehničko-prometnih 
nedostataka) koji su prepreka za uvođenje mini busa na Kozali 
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AD 3 
Zamjenik predsjednice VMO, Sanjin Matijević je prisutnima u kratkim crtama dao informaciju o  
sastanku sa pročelnikom OGU za sport  g. Igorom Načinovićem, u svezi postavljanja tajmera na 
boćalištu.  

Zaključak:Nakon što prođe ova strka oko parlamentarnih izbora zatražiti stručno mišljenje 
glede rasvjete od OGU za samoupravu i upravu. 

 
AD 4 
VMO Kozala obratio se gospodin Igor Kušićka, u svezi postavljanja rasvjetnog tijela u Parku 
Nikole Hosta.  

Zaključak:Vijeće je prihvatilo zamolbu gospodina Kušićka  i odlučilo zatražiti postavljanje 
rasvjete prema nadležnim službama.  

 
 
 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednica Vijeća zaključuje sjednicu u 18,30 
sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.                                                                                                                  
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                   Predsjednica VMO Kozala. 
 
Dragica Šibenik                                                                        Renata Tomić 
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